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Ministerstvo dopravy a výstavby Slovenskej republiky 

Riadiaci orgán pre Operačný program Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020 

 

ZÁPISNICA 

z 13. riadneho rokovania Monitorovacieho výboru pre Operačný program Integrovaná 

infraštruktúra 2014 – 2020 

 

Dátum konania: 24. máj 2022 

Miesto konania: online 

Predmet rokovania: 13. riadne rokovanie Monitorovacieho výboru  

 pre OPII (MV OPII) 2014 – 2020 

Príloha č. 1: Zoznam účastníkov rokovania 

Príloha č. 2: Uznesenie MV OPII/2022/3 

 

   

Program rokovania: 

1. Úvodné slovo 

2. Aktuálny stav implementácie  

3. Prezentácia a schvaľovanie Výročnej správy o vykonávaní OPII za rok 2021 

4. Informácia a schvaľovanie Plánu hodnotení OPII verzia 6.0 

5. Prezentácia a schvaľovanie dokumentov SO PO7:  

 Implementácia projektov Prioritnej osi 7 OPII v zmysle čl. 70 ods. 2 Nariadenia 

Európskeho parlamentu a Rady (EÚ) č. 1303/2013 vrátane prílohy č. 1 

„Financovanie operácií umiestnených mimo programového územia PO7 OPII“ 

 Hodnotiace kritériá pre DOP PO7 OPII zamerané na „Služby v oblasti IT správy 

a podpory pre výkon verejnej moci“ 

6. Schvaľovanie technickej zmeny OPII verzia 13.0 na umožnenie dočasného 100% 

financovania a informácia o príprave zmeny OPII verzia 14.0 (CARE) 

7. Informácia o činnosti riadiacich výborov: Riadiaceho výboru prioritných osí 1 až 6, 

Riadiaceho výboru prioritnej osi 7, Riadiaceho výboru prioritných osí 9 až 12  

8. Rôzne 

9. Záver a zhrnutie 

 

1. Úvodné slovo 

 

Rokovanie otvorila a viedla pani podpredsedníčka výboru, Erna Dohnáliková, v zastúpení 

predsedu, pána ministra dopravy a výstavby, ktorý sa nemohol rokovania zúčastniť. Overila 

uznášaniaschopnosť výboru z aktuálne nominovaných 33 členov, nakoľko 1 organizácia nemá 

nominovaného zástupcu, bolo prítomných 25 a skonštatovala, že výbor je uznášaniaschopný. 
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Prečítala program rokovania. Miriam Kováčiková (MIRRI SR) požiadala o zmenu 5. bodu, aby 

bolo z programu vyňaté schvaľovanie dokumentu Hodnotiace kritériá pre DOP PO7 OPII 

zamerané na „Služby v oblasti IT správy a podpory pre výkon verejnej moci“. Následne bol 

upravený program schválený.  

 

Hlasovanie o programe rokovania prebiehalo prostredníctvom chatového okna podľa pokynov  

podpredsedníčky, pán Branislav Mamojka (KMNO – NROZP SR) a pán Pavol Frič (ITAS) 

hlasovali verbálne:  

Hlasovalo prítomných 25 členov, z toho za: 25, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

2. Aktuálny stav implementácie OPII 

 

Erna Dohnáliková (MDV SR) oboznámila prítomných s aktuálnym stavom implementácie 

OPII. Upozornila na možný rozdiel medzi stavom evidovanom CKO a CO, ktorý vznikol tým, 

že v prezentácii je kontrahovanie a čerpanie percentuálne vyjadrené k stavu alokácií 

jednotlivých prioritných osí z verzie OPII 12.0. Túto verziu EK odporučila stiahnuť a upraviť 

v súvislosti s pripravovanou zmenou zahrňujúcou možnosť využiť finančné prostriedky na 

pomoc krajinám zasiahnutým migračnou krízou. V prezentácii informovala o stave 

kontrahovania a čerpania a dosiahnutých úspechoch v jednotlivých osiach. V PO1 je úroveň 

kontrahovania 135%, významný úspech v prvom polroku je podpísanie ŽoNFP pre projekt uzla 

Žilina a uzavretie dohody s majiteľom pozemkov dôležitých pre realizáciu projektu. V PO2 je 

čerpanie na úrovni 72%. V PO3 sa kontrahovanie blíži k 100%, nedávno bola podpísaná zmluva 

o dielo pre projekt „Výstavba terminálov integrovanej osobnej dopravy v Bratislave Lamačská 

brána a Vrakuňa“, podpísali sa projekty DPB: „Obnova vozového parku električiek v Bratislave 

2. a 3. časť“, „Električky pre Bratislavu (10 ks obojsmerných električiek)“, „Trolejbusové trate 

Miletičova – Jelačičova – Žellova a Záhradnícka – Karadžičova“. Projekt „Nová električková 

trať v Petržalke, 2. časť Bosákova ulica – Janíkov dvor“ má ukončené VO a očakáva sa jeho 

predloženie. Napriek tomu, že električky v Košiciach nevyšli, je pripravená druhá časť 

„Modernizácie údržbovej základne v KE 1. a 2. etapa“ s realizáciou do 10/2023. PO4 má 

dlhodobo problémy v implementácii, ale situácia sa zlepšuje, v projekte „Opatrenia na 

rehabilitáciu Dunaja“ (DAREM) sa očakáva podpis zmluvy o dielo v 06/2022 a ŽoNFP do 

konca roka 2022. Spolu s projektom „Opatrenia pre zvýšenie bezpečnosti vodnej dopravy – 

zavádzanie moderných technológií na Dunaji rkm 1860,1806“ bude zakontrahovaných 100% 

alokácie PO4. V PO5 je kontrahovanie na úrovni 74%, boli uzatvorené 4 zmluvy o dielo, po 

schválení ŽoNFP v celkovej sume 78mil. € stúpne kontrahovanie na 97%. Čerpanie sa očakáva 

v druhej polovici roka 2023. V PO6 je kontrahovanie na úrovni 107%, úspechom je najmä 

ukončené VO pre projekt „R2 Košice, Šaca – Košické Oľšany, II. Úsek“ a podpísaná zmluva o 

dielo pre projekt „I/9 v úseku Chocholná - Mníchova Lehota“. V súčasnosti prebieha niekoľko 

VO, napr. pre projekt „Modernizácia vybraných úsekov na cestách I. triedy v PO a KE kraji – 

1. etapa – I/66 Popová – Hranovnica I. úsek Vernár“ a „Zvyšovanie pasívnej bezpečnosti na 

cestách I. triedy v PO a KE kraji 1. etapa“. V PO7 je kontrahovanie na úrovni 78%, čerpanie 

18%.  V PO8 Technická pomoc je stav kontrahovania na úrovni 90% a čerpania 65%. V PO9-

13 je kontrahovanie vo všetkých osiach nad 90%, čerpanie sa pohybuje od 25 do 57%, 

v technickej pomoci je to 89%. Zhrnula nárasty kontrahovania za rok 2022 podľa jednotlivých 
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rezortov: MDV 10%, MIRRI -5,4%, MŠVVaŠ -1,2%, MH 3,1%. Celkové kontrahovanie 

programu je na úrovni 99,3%, čistý nárast za rok 2022 je 5,8%. Celkový stav čerpania programu 

je na úrovni 45% alokácie, nárast je 1,31% alokácie. Nárasty čerpania podľa rezortov sú: MDV 

2,2%, MIRRI -4,2%, MŠVVaŠ 4,1, MH 0,7%. Záväzok N+3 v roku 2022 je 946 746 570 €, 

ešte zostáva predložiť a schváliť na CO do 31. 12. 2022 výdavky v hodnote 357 800 298 €, za 

dopravu a informatizáciu vo výške 240 778 530 €,  výskum a inovácie 117 021 768 €. 

Predstavila dosiahnuté úspechy a významné projekty:  v júni sa očakáva ukončenie veľkého 

projektu „ŽSR, Modernizácia železničnej trate Púchov – Žilina, pre traťovú rýchlosť do 160 

km/hod. – I. etapa (Púchov – Považská Teplá“) v hodnote 350 mil. €, kde sa zmodernizovalo 

18,5 km trate. 17. 3. 2022 bola podpísaná zmluva o dielo pre veľký projekt „R2 Šaca - Košické 

Oľšany, II. úsek“. Aktuálne prebieha príprava staveniska, ukončenie je plánované na 02/2025 

a predpokladá sa fázovanie projektu. V závere prezentácie bol predstavený plán kontrahovania   

a čerpania do konca programového obdobia. 

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) informovala, že aktuálne je vyhlásených 9 DOP výziev 

v celkovej alokácii 128 mil. €, 4 vyhlásené vyzvania na NP, pričom pri projekte MIRRI 

„Zlepšovanie digitálnych zručností seniorov a znevýhodnených skupín vo verejnej správe“ je 

uzatvorená zmluva, projekt ÚVO „IS eForms“ je vo fáze uzatvárania zmluvy. Projekty NASES 

„Detekcia zraniteľnosti koncových obslužných bodov“ a MIRRI „Výcvikové a školiace 

stredisko pre bezpečnosť prevádzky a správy IT pre sektor VS“ sú vo fáze odborného 

hodnotenia. Ako úspešný príklad predstavila projekt „Migrácia kontrolórskeho informačného 

systému Národného kontrolného úradu SR a Webového sídla NKÚ SR do Vládneho cloudu“. 

Vysvetlila, že pokles kontrahovania bol spôsobený mimoriadnym ukončovaním projektov zo 

strany prijímateľov, ktorí odstupujú od zmlúv z dôvodu nemožnosti zrealizovať projekt 

v stanovenom termíne alebo z dôvodu prieťahov v procese VO. Uviedla, že v roku 2021 bolo 

mimoriadne ukončených 28 projektov v celkovej alokácii 86,84 mil. € a v roku 2022 to bolo 12 

projektov v alokácii 14,3 mil. €. Za obdobie 2021 bolo uzatvorených 51 zmlúv v alokácii 54 

mil. € a v roku 2022 to  bolo 26 nových projektov v alokácii 9,39 mil. €. Informovala, že 

čerpanie je znížené o zistené korekcie zo strany OA pri projektoch kybernetickej bezpečnosti 

prijímateľa MIRRI a Finančnej správy vo výške 30 mil. €. Plánuje sa vyhlásenie DOP výziev 

zameraných na „Digitálne zručnosti vo verejnej správe“, „Služby v oblasti IT správy a podpory 

pre výkon verejnej moci“ a „Modernizáciu informačných systémov“. Plánuje sa vyhlásenie 5 

vyzvaní NP na „Vybudovanie komunitného cloudu“ a NP „EDUNET_SK“ so spätnými 

výdavkami, ktorý by mal výrazne zvýšiť úroveň čerpania PO7. Taktiež sa plánuje vyhlásenie 

vyzvania na projekty „OnkoAsist“ a „Slovensko v mobile“. Informovala o inovácii pre 

subjekty štátnej a verejnej správy, ktoré môžu požiadať o pomoc odborných IT konzultantov 

pri príprave projektov informatizácie. 

 

Dagmar Augustinská (MŠVVaŠ) predstavila v prezentácii úroveň kontrahovania za 

jednotlivé osi v gescii MŠVVaŠ, v PO9 je to 98% , v PO10 je to 93 a PO13 je to 89%, čo 

vnímajú veľmi pozitívne a pracujú na tom, aby koncom roka 2022 bolo dosiahnuté 100% 

kontrahovanie vo všetkých osiach. Uviedla, že čerpanie je nižšie vzhľadom na zdĺhavé procesy 

VO, v PO9 je na úrovni 36%, v PO10 je to 22% a PO13 na úrovni 80%. Aktuálne je 

v implementácii 82 projektov a zároveň v konaní o žiadostiach 37 ŽoNFP. Plán kontrahovania 
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vo všetkých osiach je 100%. Plán čerpania v roku 2022 je 160 mil. € , pre rok 2023 je to 184 

mil. € a na rok 2024 sa plánuje len dobiehanie projektov (20 mil. €). Od posledného rokovania 

sa stav kontrahovania veľmi nezmenil, bolo zazmluvnených 8 projektov v alokácii 19 mil. €. 

Čerpanie narástlo o 56 mil. € o 9% z celkovej alokácie, riadne ukončených bolo 40 projektov 

(celkovo 82 zo 168 zazmluvnených projektov), predložených 41 nových ŽoNFP v celkovej 

alokácii 49 mil. €. Na podporu čerpania boli vyhlásené 2 zásobníkové výzvy, jedna je zameraná 

na podporu výskumných kapacít a kompetencií vo výskume a vývoji v rámci Univerzitných 

vedeckých parkov a výskumných centier v Bratislavskom kraji v celkovej alokácii 5,7 mil. €, 

už boli predložené 3 ŽoNFP. Druhá výzva je zameraná na podporu nepodnikateľských                  

a podnikateľských výskumno-vývojových kapacít v doménach inteligentnej špecializácie RIS3 

SK, v alokácii 25 mil. € a bolo predložených 33 ŽoNFP. Aktuálne prebieha odborné hodnotenie 

týchto žiadostí. 

 

Edmund Škorvaga (MH SR) k informáciám v prezentácii uviedol, že v kontrahovaní je 

uspokojivý stav, do konca roka sa plánuje dosiahnutie 100%. V čerpaní za 1Q nenastal 

výraznejší pokrok, nakoľko ho ovplyvňujú dva faktory. Prvým faktorom je skokové čerpanie 

finančných nástrojov, ktorých alokácia predstavuje 50% celkovej alokácie programu. 

V súčasnosti prebieha kontrola tranže vo výške 130 mil. €, ktorá by sa mala prejaviť na stave 

čerpania v priebehu dvoch mesiacov. Druhým faktorom pri DOP je menší útlm spôsobený tým, 

že vo veľkej skupine projektov v realizácii od konca roka 2021 a začiatkom 2022 z iniciatívy 

Catching-up regions sa prejavujú problémy s dodávkami v súvislosti s konfliktom na Ukrajine, 

ktoré predlžujú dobu ich realizácie. Kontrahovanie  je  okrem osi 9 na úrovni nad 90%. Rast sa 

očakáva s vyhlásením výziev na realokované prostriedky z iných osí. Výrazný nárast čerpania 

je v osiach 11 a 12 financovaných najmä cez finančné nástroje, ktoré sú rýchlejšie 

a efektívnejšie v implementácii. Osi 9 a 10 sú realizované cez grantovú podporu výskumno-

vývojových aktivít, takže najväčšia miera čerpania sa očakáva v závere realizácie projektov. 

Očakáva sa podobné čerpanie ako v roku 2021, v roku 2023 očakávajú dočerpanie do 100%. 

Kontrahovanie stúplo o 271 nových projektov, nárast kontrahovania je 119,2 mil. €. Otvorené 

sú  2 výzvy, žiadne nové výzvy v tomto programovom období už nebudú vyhlasované. Ako 

novinky pre urýchlenie a zjednodušenie implementácie zaviedli jednotnú príručku pre 

žiadateľov/prijímateľov k procesu a kontrole VO/obstarávania s účinnosťou od 15. 6. 2021, 

pričom väčšina projektov bude posudzovaná v režime obstarávania, ktoré je jednoduchšie                             

a rýchlejšie. Bola vykonaná revízia plnenia výkonnostného rámca NP v roku 2021 a nastavenie 

implementačných plánov NP do 2023. V dohľadnej dobe sa plánuje vyhlásenie výziev na výber 

expertov na spoluprácu počas implementácie projektov IPCEI a Seal of Excellence. 

 

Diskusia: 

 

Katarína Vallová (MF SR) doplnila celkový rámec základných informácií ohľadom čerpania 

a príprav ŽoP na EK za OPII na národnej úrovni, ktoré je na úrovni 50,7%, CO je potrebné 

predložiť výdavky v objeme 254 mil. €  a na EK pre splnenie záväzku N+3 je potrebné 

deklarovať výdavky v objeme 621 mil. €. V súvislosti s prípravou ŽoP sa poďakovala EK za 

zaslanie čiastočného zrušenia rizika prerušenia platieb pre OPII, ktoré bolo doručené                  

20. 5. 2022, s tým, že toto riziko ostáva ešte na 3 výzvy časti Výskum a inovácie v gescii SO 
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MH SR. V zmysle podmienok definovaných vo varovnom liste sa pripravuje ŽoP na EK 

v celkovom objeme 400 mil. €, z toho  KF  za 200 mil. €, sumy sú uvádzané brutto, tzn. budú 

pri nich uplatnené nezrovnalosti a finančné opravy. 

 

Peter Petrik (DG REGIO) za svoje osi  poďakoval za spoluprácu, a úsilie deklarovať do tohto 

polroka čo najviac výdavkov, aby bol profit z uplatnenia 100% miery financovania čo najvyšší, 

čo zníži riziko nedočerpania prostriedkov v budúcom roku. Taktiež poďakoval za plány 

kontrahovania do konca roka, kde budúce mesiace ukážu, nakoľko sú realistické. Uviedol, že 

je veľmi za dôležité komunikovať na centrálnej úrovni, že v EK nepovažujú za vhodné stanoviť 

si cieľ dosiahnutie úrovne kontrahovanie na 100%, nakoľko je potrebné počítať s prípadnými 

korekciami a nedokončenými projektmi, čo môže ohroziť vyčerpanie prostriedkov. Považujú 

za dôležité komunikovať túto skutočnosť, že je lepšie zamerať sa na dočerpanie prostriedkov. 

 

Milan Ištván (PPP) ocenil prácu SO PO7. Požiadal okomentovať a spresniť uvedený 

indikatívny harmonogram plánu výziev a vyzvaní PO7, nakoľko ku väčšine z plánovaných 

výziev ešte neprebehlo pripomienkové konanie.  

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) uviedla, že v indikatívnom harmonograme výziev 

a vyzvaní je uvedený plánovaný mesiac vyhlásenia, napr. máj, ale je potrebné si pripočítať 3 

mesiace, takže ich vyhlásenie sa očakáva najneskôr do augusta. K vyzvaniu na „Digitálne 

zručnosti vo verejnej správe“ je potrebné prediskutovať testovanie v tejto výzve, plánuje sa 

stretnutie zástupcov PPP, ITAS a sekcie digitálnej agendy MIRRI. Čo sa týka výzvy na podporu 

IT firiem sa dohodli, že HK je potrebné si dodiskutovať a v 22. kalendárnom týždni budú spolu 

s návrhom výzvy predložené Pracovnej skupine Lepšie služby, pričom vyhlásenie je naviazané 

na schválením revízie OPII verzia 12.0. Dňa 30. 6. 2022 je v pláne prezenčné zasadnutie RV 

PO7, na ktorom sa plánuje schválenie časti zámerov NP na komunitné cloudy, ako aj NP 

„OnkoAsist“. Začiatkom septembra 2022 sa plánuje ďalšie zasadnutie, na ktorom by mali byť 

schvaľované zostávajúce projekty na komunitné cloudy a zrejme aj „Slovensko v mobile“. 

 

Branislav Mamojka (KMNO-NROZP) sa opýtal na možnosť využitia pomoci IT 

konzultantov aj mimo štátnej a verejnej správy.  

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) uviedla, že v súvislosti s výzvou pre mimovládne 

organizácie preveria túto možnosť a o výsledku budú pána Mamojku informovať. 

 

 

3. Prezentácia a schvaľovanie Výročnej správy o vykonávaní OPII za rok 2021 

 

Pavol Bžán (MDV SR) uviedol, že tento rok bola výročná správa koncipovaná 

v režime zjednodušenej správy, napriek tomu je pomerne rozsiahla. Poukázal na dôležitosť 

Zhrnutia pre občanov, ktorého kvalitu sme opäť zvýšili, nakoľko zrozumiteľne a prehľadne 

komunikuje dosiahnuté výsledky OPII širokej verejnosti. V prezentácii stručne poinformoval   

o kľúčových udalostiach za rok 2021. Dal do pozornosti úspechy a zásadný pokrok, ktorým je 

dokončenie realizácie projektu „D1 Prešov, západ – Prešov, juh“ odovzdaný v októbri 2021. 
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Taktiež ukončenie projektu „Modernizácia vozového parku ŽKV v rámci OPII – 2. časť“, kde 

bolo dodaných všetkých 25 ks elektrických vlakových jednotiek a sú nasadené na regionálne 

trate v Žilinskom a Trenčianskom kraji. Za časť informatizácie spomenul úspešnú realizáciu 

dopytovo-orientovanej výzvy WIFI pre Teba. V roku 2021 boli schválené na Riadiacom výbore 

pre PO7 3 zámery národných projektov, bolo vyhlásených 7 dopytovo-orientovaných výziev v 

alokácii 118 mil. €. Bolo uzavretých 65 nových zmlúv na dopytovo-orientované projekty 

v alokácii 75,3 mil. €. Pokrok časti výskumu a inovácií predstavil prostredníctvom  prezentácie. 

Na záver oboznámil prítomných s priebehom pripomienkového konania v rámci výboru, ktoré 

prebehlo v čase od 29. 4. do 6. 5. 2022 a bolo doručených 64 pripomienok, 51 pripomienok 

bolo zapracovaných, 5 čiastočne zapracovaných a 8 nebolo možné zapracovať.  

 

Diskusia: V rámci diskusie si nikto neuplatnil pripomienky, resp. nevzniesol žiadne komentáre. 

 

Hlasovanie o Výročnej správe o vykonávaní OPII za rok 2021: 

  

Prítomných: 24, za: 24, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Monitorovací výbor schválil Výročnú správu o vykonávaní OPII za rok 2021. 

 

 

4. Informácia a schvaľovanie Plánu hodnotení OPII verzia 6.0 

 

Pavol Bžán (MDV SR) v prezentácii všeobecne zhodnotil dôvody pre aktualizáciu Plánu 

hodnotení a predstavil základné zmeny v dopravnej časti. Hlavné zmeny sa týkali posunu 

indikatívnych termínov a rozpočtovaných výdavkov. Informoval, že v PO8 a PO13 sa 

dopadové hodnotenie neuskutoční. V PO6 aktuálne prebieha hodnotenie týkajúce sa ciest I. 

triedy, termín sa posúva na 08/2022, pričom došlo k zníženiu rozpočtovaných výdavkov na       

64 tis. €. Čo sa týka časti hodnotenia diaľnic (PO2) a rýchlostných ciest (PO6), bude sa posúvať 

termín na 06/2023 a rozpočet výdavkov sa zvýšil na 100 tis. €. Aktuálne prebieha aj dopadové 

hodnotenie na oblasť podpory VOD, ktorého výsledok by mal byť v 08/2022, mierne sa 

navýšili výdavky na hodnotenie na 67 tis. €. Komplikuje ho situácia spôsobená pandémiou 

COVID-19. Pri dopadovom hodnotení pre oblasť infraštruktúry vodnej dopravy sa posúva 

termín na 06/2023, aby bolo možné mať nejaké projekty na hodnotenie. Ak sa ukáže, že RO 

dokáže urobiť hodnotenie internými kapacitami na úrovni analýzy, dôjde k výraznej úspore 

zdrojov. Pre oblasť hodnotenia je zriadená pracovná skupina. Členovia výboru budú o priebehu 

a výsledkoch hodnotenia priebežne informovaní. Čo sa týka železničných projektov pre osi 

PO1 a PO5, dochádza k posunu termínu na 06/2023, kde budeme mať niekoľko ukončených 

projektov, napriek tomu, že ich dĺžka prevádzky nebude dostačujúca. Informoval, že k návrhu 

dokumentu bola doručená jedna obyčajná pripomienka od CKO, ktorá bola akceptovaná. 

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) doplnila k informáciám uvedeným v prezentácii, že 

aktuálne prebieha proces VO na výber externého dodávateľa hodnotenia v nadväznosti na to 

bola upravená dĺžka trvania hodnotenia z 8 na 6 mesiacov a indikatívny časový harmonogram 

do 01-06/2023.  
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Edmund Škorvaga (MH SR) za časť v gescii MH, doplnil zaslané informácie z prezentácie, 

že pri všetkých zmenách chcú byť čo najefektívnejší. Očakávajú kvantitatívne výsledky 

hodnotenia dopadov rozsiahlej vzorky projektov, ktoré sú už niekoľko rokov od ukončenia 

podpory. Tieto im vedia poskytnúť objektivizované porovnanie vo vzťahu k efektívnosti 

realizovaných  nástrojov podpory, čo je pre nich kľúčové pri nastavovaní pre ďalšie obdobie. 

 

Ľubomír Grznárik (MŠVVaŠ SR) za časť gescie MŠVVaŠ doplnil, že dochádza k posunu 

termínov niektorých hodnotení s cieľom zabezpečiť dostatok údajov na ich vypracovanie. 

V rámci PO13 bolo zrušené hodnotenie, ktoré nie je požadované. 

 

Diskusia: V rámci diskusie si nikto neuplatnil pripomienky, resp. nevzniesol žiadne komentáre. 

 

Hlasovanie o Pláne hodnotení OPII verzia 6.0 

 

Prítomných: 23, za: 23, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Monitorovací výbor schválil Plán hodnotení OPII, verzia 6.0. 

 

 

5. Prezentácia a schvaľovanie dokumentu SO PO7 OPII  

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) stručne doplnila, že podstatou dokumentu je stanovenie 

pravidiel princípu „pro rata“. SO pripravuje výzvu na podporu inovatívneho riešenia podnikov 

a väčšina podnikov sídli v rámci BSK, ktoré chceli zahrnúť do podpory, pretože dopad ich 

činnosti je pre celé územie SR. Bol preto doplnený nový typ projektu „K1“ aj mimo oblasti 

programu, tzn. pre podniky, ktoré majú sídlo v rámci BSK a výstup má dopad pre celé územie 

SR. Na základe pripomienok RO bol doplnený typ projektu „K2“ v rámci oblastí programu. 

Vzhľadom na to, že je to iný typ „pro rata“, pripravili aktualizáciu dokumentu a predložili ju 

na schválenie členom MV. Doručené boli pripomienky od MF SR a MDV SR a boli 

zohľadnené v dokumente.  

 

Diskusia: V rámci diskusie si nikto neuplatnil pripomienky, resp. nevzniesol žiadne komentáre. 

 

Hlasovanie o návrhu dokumentu: Implementácia projektov Prioritnej osi 7 OPII v zmysle čl. 

70 ods. 2 Nariadenia Európskeho parlamentu a Rady (EÚ) č. 1303/2013 vrátane prílohy               

č. 1 „Financovanie operácií umiestnených mimo programového územia PO7 OPII“ 

 

Prítomných: 23, za: 23, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Monitorovací výbor schválil dokument: Implementácia projektov Prioritnej osi 7 OPII v zmysle 

čl. 70 ods. 2 Nariadenia Európskeho parlamentu a Rady (EÚ) č. 1303/2013 vrátane prílohy        

č. 1 „Financovanie operácií umiestnených mimo programového územia PO7 OPII“. 
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Miriam Kováčiková (MIRRI SR) upresnila, že diskusia k Hodnotiacim kritériám pre DOP 

PO7 OPII zamerané na „Služby v oblasti IT správy a podpory pre výkon verejnej moci“, 

s ktorými sa mohli členovia oboznámiť, bude prebiehať v rámci Pracovnej skupiny Lepšie 

služby v snahe nastaviť ich čo najlepšie, aby boli podporené zmysluplné projekty. Svoje 

prípadné otázky k dokumentu môžu členovia zaslať SO PO7.   

 

 

6. Schvaľovanie technickej zmeny OPII verzia 13.0 na umožnenie dočasného 100% 

financovania a informácia o príprave zmeny OPII verzia 14.0 (CARE) 

 

Pavol Bžán (MDV SR) predstavil podstatu technickej zmeny OPII na verziu 13.0, ktorá sa 

uplatňuje len v elektronickom systéme SFC, dokument sa nemení a nepodlieha schvaľovaniu 

zo strany EK. Napriek tomu sa RO rozhodol členov o tejto zmene informovať a predložiť na 

schválenie uplatnenie miery spolufinancovania vo výške 100 % zo zdrojov EÚ na  výdavky 

vykázané v žiadostiach o platbu na EK za 8. účtovný rok (1. júla 2021 – 30. júna 2022). Cieľom 

EK je zníženie záťaže na verejné rozpočty krajín zasiahnutých migračnou krízou a vojnovým 

konfliktom na Ukrajine. Benefitom je urýchlenie plnenia záväzku N+3. Informoval, že táto 

miera financovania bude uplatnená na všetky osi okrem PO13 pre viac rozvinuté regióny. 

Informoval o príprave zmeny OPII na verziu 14.0. Aktuálna situácia v súvislosti s vojenským 

konfliktom na Ukrajine si vyžaduje pomoc pre krajiny zasiahnuté migračnou krízou. EK 

expresne pripravila legislatívne zmeny vo forme Nariadenia CARE, ktoré majú umožniť 

financovať podporu na území krajín, ktoré sú oprávnené čerpať a sú zasiahnuté krízou. Na tento 

účel bude vytvorená nová prioritná os 14 s predbežnou alokáciou 204 mil. €. Rozsah podpory 

uvedený v prezentácii sa môže upravovať na základe stále prebiehajúcej diskusie. Pre MDV SR 

je to napr. kompenzácia nákladov na humanitárne konvoje a bezplatnú prepravu utečencov, 

nákladov na ubytovanie občanov UA. Pre MIRRI SR je to podpora VŠ pri prijímaní študentov 

UA, digitálny príspevok pre žiakov a študentov UA, podpora zamestnanosti kvalifikovaných 

pracovníkov napr. jazykové kurzy a pod. Pre MŠVVaŠ SR je to podpora škôl, žiakov 

a študentov UA. Pre MH SR je to  podpora firiem, kompenzácia zvýšenia cien energií. Na túto 

os nie je možné použiť prostriedky z Kohézneho fondu. Taktiež nie je možné presúvať zdroje 

medzi kategóriami regiónov. Vzniká tak disproporcia, nakoľko v BSK je vysoká koncentrácia 

občanov UA. RO už pracuje na návrhu novej PO 14, kde musia byť zadefinované oprávnené 

aktivity, prijímatelia, merateľné ukazovatele a ich hodnoty a musí byť upravený finančný plán 

OP. Taktiež musí byť vykonané posúdenie vplyvov strategického dokumentu na životné 

prostredie – SEA screening, ktorý trvá mesiac a pol. Následne bude návrh zmeny 

predložený členom MV. Text bude hotový na začiatku dovolenkového obdobia, preto 

predkladáme návrh na schválenie spôsobu schvaľovania tejto revízie hlasovaním per rollam. 

Indikatívny termín predloženia na posúdenie EK je v prvej polovici júla 2022. 

 

Hlasovanie o schválení Uplatnenia miery spolufinancovania vo výške 100 % zo zdroja EÚ na 

výdavky vykázané v žiadostiach o platbu na Európsku komisiu za 8. účtovný rok, ktorý sa 

začína 1. júla 2021 a končí 30. júna 2022 

 

Prítomných: 22, za: 22, proti: 0, zdržal sa: 0 
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Monitorovací výbor schválil uplatnenie miery spolufinancovania vo výške 100 % zo zdroja EÚ 

na výdavky vykázané v žiadostiach o platbu na Európsku komisiu za 8. účtovný rok, ktorý sa 

začína 1. júla 2021 a končí 30. júna 2022. 

 

Diskusia: 

 

Pavel Nahálka (RVŠ) v súvislosti so študentmi UA, s ktorými majú bohaté skúsenosti, 

uviedol, že obrovským problémom sú nedostatočné ubytovacie kapacity v Bratislave pre 

študentov, ktorí nemajú dočasný pobyt v BSK. Vyslovil nepochopenie toho, že nie je možné 

zamieňať kategórie regiónov, nakoľko Bratislava nepotrebuje ubytovanie pre svoj región,         

ale pre ostatné regióny. 

 

Erna Dohnáliková (MDV SR) uviedla, že tento problém sa bude snažiť akcentovať pri 

konzultáciách so zástupcami EK. Členovia MV môžu svoje otázky k tejto revízii zasielať RO 

elektronicky. 

 

Milan Ištván (PPP) požiadal o neformálne stretnutie pre záujemcov o odpovede na zaslané 

otázky k zmene na verziu 14.0 pred predložením na schválenie. 

 

Katarína Lešková (ZMOS) sa informovala, akým spôsobom bude realizovaná pomoc z PO 

14, v súvislosti so vznikom a činnosťou rôznych adaptačných centier v pôsobení samospráv po 

celom území SR. 

 

Erna Dohnáliková (MDV SR) upresnila, že v nariadení je uvedený zoznam podporovaných 

aktivít, ktoré boli podelené pre jednotlivé operačné programy podľa typu výdavkov. Vieme 

pani Leškovú nasmerovať na konkrétny rezort. V súvislosti s požiadavkou pána Ištvána RO 

OPII uskutoční informačné neformálne rokovanie počas procesu neformálneho 

pripomienkovania revízie OPII na verziu 14.0. 

 

Hlasovanie o spôsobe rozhodovania o zmene OPII verzia 14.0 hlasovaním per rollam 

 

Prítomných: 23, za: 23, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

Monitorovací výbor schválil spôsob rozhodovania MV OPII hlasovaním per rollam o návrhu 

zmeny Operačného programu Integrovaná infraštruktúra verzia 14.0 v súvislosti s návrhom 

opatrení na riešenie migračnej krízy spôsobenej vojenským konfliktom na Ukrajine. 

 

 

7. Informácia o činnosti Riadiaceho výboru PO 1 až 6  

 

Pavol Bžán (MDV SR) informoval o obsahu troch zasadnutí RV PO1-6, ktoré sa konali online, 

a bolo na nich schválených spolu 18 zámerov NP, z toho 4 nové a 14 aktualizácií. Vyradených 

zo zoznamu NP bolo 17 NP z dôvodu, že sa v tomto programovom období neuvažuje                     
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o ich implementácii. Záznamy zo zasadnutí spolu so zoznamom NP sú zasielané členom MV. 

Zoznam národných projektov a schválené zámery sú zverejňované na webovom sídle OPII 

(www.opii.gov.sk) a CKO (www.partnerskadohoda.gov.sk). Na zasadnutí 31. 1. 2022 boli 

prerokované 3 nové a 3 aktualizované zámery. Išlo o zámer projektu DPB „Modernizácia 

infraštruktúry pre mestskú dráhovú dopravu v Bratislave – projektová dokumentácia“ a 2 nové 

od Dopravného úradu „Zavedenie nových technologických riešení pre systém SlovRIS“ a 

„Národný register prístavných polôh a ich polygónov“. V kontinuálnej snahe zvýšiť 

kontrahovanie PO4 to boli tiež aktualizácie 2 zámerov prijímateľa Verejné prístavy. Na 

zasadnutí 15. 3. 2022 bol schválený 1 nový zámer, 9 aktualizácií a 16 vyradených zámerov NP. 

Nový bol projekt „Zabezpečenie zvýšenia bezpečnosti a plynulosti premávky na cestách I. 

triedy v TT kraji, I/51 Biela Hora“ (SSC). Z aktualizovaných spomenul projekty: 

„Modernizácia Bratislavského tunela č. 2, ŽST Bratislava hl. stanica“ (ŽSR), „Výstavba 

terminálov integrovanej osobnej prepravy v Bratislave – Bratislava – Lamačská brána, 

projektová príprava (DSPRS) a realizácia a Bratislava – Vrakuňa“ (ŽSR), „Modernizácia 

údržbovej základne v Košiciach, realizácia - II. etapa“ (DPMK), „Výstavba nových 

trolejbusových tratí a meniarní – projektová dokumentácia“ (mesto PO), „Optimalizácia trate 

Prievidza – Jelšovce, 1. etapa“ (ŽSR), „Štúdie ciest I. triedy v ZA a TN kraji“ (SSC). Upresnil, 

že projekty, ktoré sú vyradené zo zoznamu, ak ich realizácia nie je uskutočniteľná prejdú do 

Programu Slovensko alebo sú vyradené bez náhrady. Na zasadnutí 4. 5. 2022 sa schvaľovali 3 

nové a 2 aktualizované projektové zámery HMSR „Trolejbusová trať Trenčianska – Hraničná“ 

a „Trolejbusové trate Miletičova – Jelačičova – Žellova a Záhradnícka – Karadžičova“ a projekt 

„Mesto Prešov, Modernizácia trolejového vedenia na Solivarskej ulici – realizácia“ (mesto PO) 

bol vyradený zo zoznamu.  

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) stručne zhrnula 3 online zasadnutia a 1 hlasovanie per 

rollam. Uskutočnili sa 16. 12. 2021, 22. 2. 2022, 29. 3. 2022 a boli na nich schválené 3 NP: 

„Informačný systém eFORMS“ (ÚVO), „Detekcia zraniteľnosti koncových obslužných bodov“ 

(NASES), „Výcvikové a školiace stredisko pre bezpečnosť prevádzky a správy IT pre sektor 

VS“ (MIRRI SR). Hlasovanie per rollam prebehlo v termíne 2. – 13. 5. 2022 bol schválený 

zámer NP „EDUNET_SK“ (žiadateľ MŠVVaŠ SR). Členovia RV boli informovaní o stave 

implementácie, o opatreniach na jej zjednodušenie a urýchlenie. Ďalšie zasadnutie je plánované 

na 30. 6. 2022 a v septembri 2022.  Informovala členov MV, že v rámci pripravovanej výzvy 

so zameraním na „Modernizáciu informačných systémov“ existuje predpoklad, že                            

v schválených projektoch hardvérové vybavenie bude presahovať 30 % z celkového objemu 

oprávnených výdavkov projektu.  

 

Ľubomír Grznárik (MŠVVaŠ) informoval, že obsahom 2. zasadnutia riadiaceho výboru     

PO9-12 zo dňa 10. 3. 2022 bolo zhodnotenie roka 2021, informácia o aktuálnom stave 

implementácie OPII časť VaI, informácia o Pláne hodnotení za časť VaI, aktuálny stav prípravy 

programového obdobia 2021-2027. Ďalšie zasadnutie je plánované po ukončení diskusií 

k novej prioritnej osi v súvislosti so zmenou OPII verzia 14.0. 

 

 

 

http://www.opii.gov.sk/
http://www.partnerskadohoda.gov.sk/
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8. Rôzne 

 

Peter Petrik (DG REGIO) oznámil svoj odchod k 16. 6. 2022 a  Anna Kontárová (DG REGIO) 

k 1. 6. 2022, poďakovali za spoluprácu s SO. Informovali, že agendu časti Výskum a inovácie 

dočasne preberie Lucian Jega (DG REGIO).  

 

Pani podpredsedníčka Erna Dohnáliková (MDV SR), Dagmar Augustinská (MŠVVaŠ SR) 

a Edmund Škorvaga (MH SR) im poďakovali za výbornú spoluprácu a privítali nového 

zástupcu.  

 

 

9. Záver a zhrnutie 

 

Pani podpredsedníčka MV konštatovala, že výbor na 13. riadnom rokovaní schválil – Výročnú 

správu o vykonávaní OPII za rok 2021, Plán hodnotení OPII verzia 6.0, dokument 

Implementácia projektov Prioritnej osi 7 OPII v zmysle čl. 70 ods. 2 Nariadenia Európskeho 

parlamentu a Rady (EÚ) č. 1303/2013 vrátane prílohy č. 1 „Financovanie operácií 

umiestnených mimo programového územia PO7 OPII“, uplatnenie miery spolufinancovania vo 

výške 100% za 8. účtovný rok – technická zmena OPII verzia 13.0, spôsob rozhodovania per 

rollam o návrhu zmeny OPII verzia 14.0. Výbor zobral na vedomie informáciu o aktuálnom 

stave implementácie, informáciu o činnosti Riadiaceho výboru PO1-6, Riadiaceho výboru PO7, 

Riadiaceho výboru PO9-12. RO zorganizuje neformálne online stretnutie pre záujemcov 

o diskusiu k návrhu zmeny OPII na verziu 14.0. Informovala o nasledujúcom rokovaní MV, 

ktoré sa plánuje uskutočniť prezenčne na prelome novembra a decembra 2022. Poďakovala 

členom a prítomným za účasť a ukončila 13. riadne rokovanie MV OPII.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Pavol Bžán, MA   Dátum: 14. 6. 2022   Podpis: v. r. 

tajomník MV OPII 2014 – 2020 

 

Mgr. Erna Dohnáliková   Dátum: 14. 6. 2022   Podpis: v. r. 

podpredsedníčka MV OPII 2014 – 2020 

 

Ing. Andrej Doležal    Dátum: 16. 6. 2022   Podpis: v. r. 

predseda MV OPII 2014 – 2020 

 



12 

 

Monitorovací výbor pre OPII      24. máj 2022 

Zoznam použitých skratiek 

 

BSK Bratislavský samosprávny kraj 

CKO Centrálny koordinačný orgán 

CO Certifikačný orgán 

DG REGIO Generálne riaditeľstvo Európskej komisie pre regionálnu politiku 

DOP dopytovo-orientované projekty 

DPB Dopravný podnik Bratislava 

DPMK Dopravný podnik mesta Košice 

DSPRS dokumentácia pre stavebné povolenie v rozsahu realizácie stavby 

EŠIF Európske štrukturálne a investičné fondy 

GR generálny/a riaditeľ/ka 

HK hodnotiace kritériá 

HM hlavné mesto 

IPCEI  Important Projects of Common European Interest  

dôležité projekty spoločného európskeho záujmu 

IS informačný systém 

IT informačné technológie 

ITAS IT Asociácia Slovenska 

KF Kohézny fond 

KMNO  Komora mimovládnych neziskových organizácií pri Rade vlády SR pre    

MNO 

KOZ Konfederácia odborových zväzov 

MDV  Ministerstvo dopravy a výstavby SR 

MF  Ministerstvo financií SR 

MIRRI Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie 

MinV Ministerstvo vnútra  

MV Monitorovací výbor pre OP Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020 

MŽP Ministerstvo životného prostredia 

NASES Národná agentúra pre sieťové a elektronické služby 

NKÚ Národný kontrolný úrad 

NP Národný projekt 

NROZP Národná rada pre občanov so zdravotným postihnutím 

PPP Partnerstvá pre prosperitu 

OA Orgán auditu 

OP Operačný program 

EVS Efektívna verejná správa 

OPII Operačný program Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020 

PO prioritná os 

RIS3 Rada vlády Slovenskej republiky pre vedu, techniku a inovácie 

RO Riadiaci orgán 

RÚZ Republiková únia zamestnávateľov 

RV Riadiaci výbor 

RVŠ Rada vysokých škôl 
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SFC Elektronický systém správy fondov v EÚ 

SK8 Združenie samosprávnych krajov Slovenska 

SO Sprostredkovateľský orgán 

SOVVA Slovenská organizácia pre výskumné a vývojové aktivity 

SR Slovenská republika 

SRK Slovenská rektorská konferencia 

SSC Slovenská správa ciest 

UA Ukrajina 

ÚMS Únia miest Slovenska 

ÚVO Úrad pre verejné obstarávanie    

VATU Výskumne a technicky orientovaných univerzít 

VaI Výskum a inovácie 

VO verejné obstarávanie 

VOD verejná osobná doprava 

VS  verejná správa 

ZMOS Združenie miest a obcí Slovenska 

ZSPS Zväz stavebných podnikateľov Slovenska 

ZSSK            Železničná spoločnosť Slovensko 

ŽoNFP           Žiadosť o nenávratný finančný príspevok 

ŽoP             Žiadosť o platbu 

ŽSR             Železnice slovenskej republiky 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



14 

 

Monitorovací výbor pre OPII      24. máj 2022 

Príloha č.1: Zoznam účastníkov 

Členovia MV OPII 

P. č.  Meno a priezvisko zástupca Organizácia 

1. Andrej DOLEŽAL  Erna DOHNÁLIKOVÁ MDV SR 

2. Martin JANÁČEK  Jana GASPEROVÁ MDV SR 

3. Erna DOHNÁLIKOVÁ  MDV SR 

4. Veronika REMIŠOVÁ Barbora SEDÁLOVÁ SO – MIRRI 

5. Miriam KOVÁČIKOVÁ  SO – MIRRI 

6. Branislav GRÖHLING  Dagmar AUGUSTINSKÁ SO – MŠVVaŠ 

7. Boris ŠKODA Edmund ŠKORVAGA SO – MH  

8. Denisa ŽILÁKOVÁ   Katarína BELICOVÁ CKO – MIRRI 

9. Adela DANIŠKOVÁ  Branislav HORÁK EVS – MinV 

10. Katarína VALLOVÁ  CO – MF 

11. Pavol KRISTEĽ  Peter UDVARDI IROP – MIRRI 

12. Branislav MAMOJKA  KMNO – NROZP 

13. Marcel ZAJAC  KMNO  

14. Ľubomír BILSKÝ  KMNO - SOVVA 

15. Michal VÁŽNY  KMNO   

16. Katarína LEŠKOVÁ  ZMOS 

17. Milan IŠTVÁN  PPP 

18. Pavol FRIČ  ITAS  

19. Martin CHRAPPA   Klub 500 

20. Roman ČAJKA  ÚMS 

21. Erika JURINOVÁ Ján PAVLÍK SK8 

22. Martin PUTALA  Pavel NAHÁLKA Rada VŠ 

23. Rudolf KROPIL Libor VOZÁR SRK 

24. Pavol SOVÁK  Združenie VATU 

25. František ZAPARANIK  KOZ 

26. Peter FODREK  RÚZ 

Tajomník MV OPII  

1. Pavol BŽÁN  MDV SR 

Pozorovatelia a hostia MV OPII  

2. Thomas BAER  DG REGIO 

3. Peter PETRIK  DG REGIO 

4. Anna KONTÁROVÁ  DG REGIO 

5. Lucian JEGA  DG REGIO 

6. Ľubomír GRZNÁRIK  SO – MŠVVaŠ SR 

7. Tatiana KUDERAVÁ  OA – MF SR 

8. Zuzana FÁBEROVÁ  SO – MH SR 

9. 

Vladimíra 

ZACHARIDESOVÁ 
 OA – MF SR 

10. Lenka DEBNÁROVÁ  MF SR 
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11. Roderik KLINDA  MŽP SR 

12. Zuzana KOVÁČOVÁ  MDV SR 

13. Ľuboš ĎURIČ  MDV SR 

14. Ján GALVÁNEK  MDV SR 

15. Martin BEHÍL  MDV SR 

16. Pavol HAJNÍK  MDV SR 

17. Peter BAREK  MDV SR 

18. Janette BEDNÁROVÁ  MDV SR 

19. 
Alena VAŠKANINOVÁ 

BUCHLÁKOVÁ 
 

MDV SR 

20. Dušan DUFFEK  MDV SR 

21. Anna DANKOVÁ  MDV SR 

22. 
Katarína BLEHO 

WINKLEROVÁ 
 

MDV SR 

23. Ján POBEHA  MDV SR 

 


